

中国特钢企业协会

地址：中国 北京 朝阳区胜古中路 2 号院 5 号楼 金基业大厦 5 楼 网址：www.ssea.org.cn
TEL: 86-10-64034324 FAX: 86-10-64043595 邮箱：ssea01@263.net

中国特钢企业协会团体标准公告 China Special Steel Enterprises Association Announcement for Group Standards and Codes

2022 年第 11 号（总第 037 号）
No.2022-11（No.037 in total）

中国特钢企业协会批准 T/SSEA 0253 《移动式压力容器汽车罐体用不锈钢热轧钢板》、T/SSEA 0254 《水泵泵壳用不锈钢钢板及钢带》、T/SSEA 0255 《剃须刀用不锈钢冷轧钢带》、T/SSEA 0256 《汽车排气系统用铁素体不锈钢冷轧钢板及钢带》、T/SSEA 0257 《汽车废气再循环冷却器用铁素体不锈钢冷轧钢板及钢带》共 5 项团体标准发布，现予公告。详见附件。

The SSEA Group Standard (T/SSEA 0253) for (Hot rolled stainless steel plates for mobile pressure vessels of automobile tank), (T/SSEA 0254) for (Stainless steel plates and strips for water pump shell) , (T/SSEA 0255) for (Cold rolled stainless steel strip for razors) , (T/SSEA 0256) for (Cold rolled ferritic stainless steel sheet and strip for automotive exhaust system) , (T/SSEA 0257) for (Ferritic stainless steel cold rolled sheet and strip for automotive exhaust gas recirculation cooler) 5 standards were approved by China Special Steel Enterprises Association, and now they are effective. Please check out the

attachment for more details.

中国特钢企业协会
China Special Steel Enterprises Association

二〇二二年十二月二十日



12/20/22

附件：

序号	标准编号	标准名称	实施日期
1	T/SSEA 0253	移动式压力容器汽车罐体用不锈钢热轧钢板	2022-12-20
2	T/SSEA 0254	水泵泵壳用不锈钢钢板及钢带	2022-12-20
3	T/SSEA 0255	剃须刀用不锈钢冷轧钢带	2022-12-20
4	T/SSEA 0256	汽车排气系统用铁素体不锈钢冷轧钢板及钢带	2022-12-20
5	T/SSEA 0257	汽车废气再循环冷却器用铁素体不锈钢冷轧钢板及钢带	2022-12-20